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Γιατί στα χειρουργεία οι γιατροί φοράνε 
πράσινες φόρμες;
/ Επιστήμες, Τέχνες & Πολιτισμός

Μέχρι 

και πριν από 80 περίπου χρόνια, οι γιατροί φορούσαν άσπρα και στα χειρουργεία με 
αποτέλεσμα να δείχνουν σαν χασάπηδες καταρρακώνοντας την ψυχολογία των 
ασθενών.

Κάποια στιγμή διαπίστωσαν ότι το αίμα πάνω σε πράσινες μπλούζες αποκτά 
λιγότερο τρομακτική απόχρωση και θυμίζει περισσότερο λεκέ από καφέ ή ιδρώτα.
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